
Soalan No :48 

PEMBERITAHU PERTANYAAN DEWAN RAKYAT 

PERTANYAAN LIS AN 

DARIPADA Y.B. Dato' Ahmad Fauzi bin Zahari [ Setiawangsa ] 

TARIKH 1.4.2014 

SO ALAN 

Y.B. Dato' Ahmad Fauzi bin Zahari [ Setiawangsa ] minta MENTERI 
PENDIDIKAN menyatakan adakah sebarang kajian semula dijalankan ke atas 
keberkesanan Bantuan Pelajar Sekolah serta Yuran PIBG:-

(a) adakah pemberian RM100 bagi semua pelajar merupakan langkah yang 
tepat atau pemberian itu mestilah berdasarkan jumlah pendapatan 
keluarga; dan 

(b) adakah sebarang garis panduan atau jumlah maksimum yang boleh 
diletakkan ke atas Yuran PIBG dikeluarkan oleh pihak Kementerian. 

JAWAPAN 

Tuan Yang di-Pertua, 

(a) Mulai tahun 2012, Kerajaan telah melaksanakan Bantuan Khas Awal 

Persekolahan 1 Malaysia bagi meringankan be ban perbelanjaan 

persekolahan pada awal tahun yang ditanggung oleh ibu bapa atau 

penjaga. Bantuan tersebut diberi kepada setiap murid warganegara 

Malaysia dari Tahun 1 hingga Tingkatan 5 tanpa mengambil kira 

pendapatan keluarga. Kerajaan sentiasa prihatin mengenai beban dan 

keperluan rakyat serta bersedia mengkaji semula syarat kelayakan 

pendapatan keluarga mengikut keperluan semasa. 



(b) Tiada garis panduan khusus yang dilkeluarkan oleh Kementerian 

Pendidikan Malaysia (KPM) dalam menentukan kadar yuran Persatuan 

lbubapa dan Guru (PIBG) kerana kuasa bagi penetapan yuran diputuskan 

melalui Mesyuarat Agung Tahunan PIBG setiap sekolah berdasarkan 

persetujuan oleh ibu bapa. Walau bagaimanapun, kementerian 

menasihatkan agar kadar yang diputuskan hendaklah munasabah dan 

tidak membebankan semua pihak. 
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